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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének 2007. január 24-én megtartott ülésén. 

 

Ülés helye:      Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mihovné Srutek Gabriella, 

Nagy Péter, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők,  

Gaál Lajos polgármester 

  Bognárné dr. Solymoskövi Veronika mb jegyző, jkv vezető 

 

Gaál Lajos polgármester köszönti a megjelent képviselőket és vendégeket. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület megválasztott létszáma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés határozatképes.  

Mészáros János képviselő jelezte, hogy a mai ülésen nem tud részt venni. Minden hónap utolsó 

szerdája a testületi ülés napja. Kivételt képez a mai és a februári, mert február 15-ig kell egy 

költségvetési rendeletet prezentálni. Elfogadható-e a testületi anyag elektronikus úton történő 

kiküldése, vagy papír alapon szeretnétek?  Az egyebek napirendi pontnál visszatérünk a kérdésre. 

 

A polgármester ismerteti a napirendi pontokat, mely szerint  

1./ Két ülés közötti események,  

2./ Ródium Kft területátminősítési kérelme  

3./ Clock Hungary Bt előterjesztése  

4./ Nemesi Istvánné nyugdíjazási kérelme  

5./ Kovács Attila és Findt Brigitta módosított területvásárlási kérelme  

6./  Petrezselyem Zoltán és Bagyura Mária területvásárlási kérelme  

7./ Dr.Boncza Ibolya ingatlanvásárlási kérelme – tájékoztató jelleggel  

8./ Egyebek,  zárt ülés:  

- 1. jegyzői pályázatok,  

- 2. Művelődési Ház szakfeladat személyi változása. 

A képviselő-testület alakszerű határozathozatal nélkül 9 igen szavazattal elfogadja a napirendi 

pontokat. 

 

1./Két ülés közötti események: 

Gaál Lajos: 

- A templom felé, akik közlekedtek, tudjátok, régi igény volt, hogy legyen ott egy olyan védő 

korlát, amibe kapaszkodni lehet, amikor csúszós az út: ez a kérdés megoldódott. Részben 

közmunkások segítségével készült el a korlát, már nem kell félni, hogy a majdnem 4 méter magas 

partfalról valaki beszédül az út alatti ingatlan udvarára. 

- Folytatódik a kistanácsterem leválasztása, mert építettünk egy szép hivatalt, de elfelejtettünk 

hozzá raktárt tenni. Az irattárunk egyben a raktárunk is, ami nem egy szerencsés dolog, ugyanakkor 

a takarítószerek és eszközök a folyosó végén a függöny mögött kerültek elhelyezésre, ami nem egy 

esztétikus megoldás. A leválasztott iroda így kisebb lesz, s talán nem lesz olyan hideg benne, mint 

eddig, hiszen ebben a teremben fogadják ügyfeleiket a családsegítők, a falugazdász, és az építész. 

Ezzel mentesítjük a nagytermet, hogy maradjon meg ebben a szépségében ez a terem.  

- A községi klub tetőszigetelése sem megoldott, a műanyag lambéria felett van egy fólia, amin 3 cm 

vastag perlit van, és ennyi a tetőszigetelés, ilyen energiaárak mellett ez nem megengedhető. Az első 

két iroda szigetelése most 10 cm-es kőzetgyapottal és gipszkartonnal történik belülről. Előbb utóbb 

a nagyterem szigetelését is ilyen módon kívánjuk megoldani. 

- Régóta húzódik a Montágh iskolába járó egy szem gyerekünknek ügye. Szó volt róla hogy a térség 

megoldja ezeknek a gyerekeknek a szállítását. Mivel nem történt előrelépés az anyuka vitte hozta a 

gyereket, így nem tudott munkát vállalni. A problémájával a kistérséghez fordult, ami találkozott 

mások igényével, így most a kistérség saját hatáskörben megszervezte a Montágh iskolába járó 

gyerekek szállítását. A költségeket harmadoltuk, 1/3 rész vállalt a térség, meg a szervezést, 1/3 rész 
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a szülőt terheli és 1/3 rész az önkormányzatot terheli, mai kb havi szinten 2.500,- Ft költséget jelent 

támogatásként. Február 1-től indul a szállítás. 

- A Pyrus-Rumpold Kft a tavalyi évhez képest 32%-os áremelést akart véghezvinni a 

hulladékszállítási tarifáiban. Egységes az ár a kistérség településein, függetlenül a mennyiségtől és a 

távolságtól. A térség polgármestereit ez felháborította, és egy emberként léptek fel ellene. 

Megkértük a térségi tanács elnökét, Dorog polgármesterét, országgyűlési képviselőnket, Dr. 

Tittmann Jánost, hogy vegye fel a kapcsolatot Horváth Péter ügyvezetővel, mi az oka a nem 

inflációkövető áremelésnek. A tárgyalás részleteit nem ismerem, de megkaptuk Horváth úr levelét a 

módosított díjszabásról, amiről nekünk kell szavaznunk, mert a térség nem járhat el a mi 

nevünkben. Ezek a díjak áprilistól lépnének életbe, addig a régi díj alapján fizetünk. A régi 

hulladékszállítási szerződésben benne volt az inflációkövetés az újba azonban már nem került bele, 

és a törvény kötelezően előírja a szolgáltatónak hogy költségeik kalkulációja alapján számítsa a 

díjakat. 2008. évre nem terveznek hasonló mértékű emelést. A díj 2,781  Ft/l+áfa ár lesz. Előbb 

utóbb remélhetőleg nálunk is bevezetésre kerül a súly alapján számított hulladékszállítás, mint 

Németországban, a lakosok a ténylegesen elszállított mennyiség után fizessenek egy mérleg és kód 

segítségével. A törvény szerint csak az kaphat hulladékszállítási engedélyt, akinek a működési 

területén legalább 60 v. 100.000 ember kommunális hulladékának az elszállításáról gondoskodik. A 

jelenleg érvényben lévő szerződésünk 2012-ig érvényes, amit nem illene felbontani, mert hátrányba 

kerülnénk. Keresnünk kellene egy másik szolgáltatót, de úgy gondolom, hogy ha a térség 15 

településének megfelel, és Dorog város sem talált jobb szolgáltatót, akkor nekünk is meg kell 

feleljen. Arról nem is beszélve, hogy a térség közösen nyerte a szelektív hulladékszállító autót, amit 

a Rumpoldnak adott át üzemeltetésre. A szelektív hulladékos Bobrok jelenleg két helyen vannak a 

községben elhelyezve, tervezzük a többit.  

Makovics Zoltán: - Egy tokodi képviselővel beszéltem arról, hogy a Rumpold messze nem 

egységesen szállítja el a szemetet. Dorogon fele annyi a szemétdíj, mint a községekben és ott az 

önkormányzat fizeti. Van-e valami információ arról, hogy mekkorák ezek a különbségek? 

Gaál Lajos: - Ezzel kezdtem, nem figyeltél oda, azzal kezdtem, hogy a dorogi térség 15 településén 

egységesen ennyi a hulladékszállítási díj. Ki lehet lépni a szolgáltatótól, de úgy járhatnak, mint a 

vízzel, pont talán Tokod v. Tokodaltáró, mert nem találtak másik szolgáltatót, és 

visszakuncsorogták magukat sokkal keményebb feltételek mellett. Nagyon körültekintően kell 

eljárni, amikor szolgáltatót akarunk váltani, főleg úgy, hogy felmondunk egy szerződést. Dorogon 

azért más a szerződés, mert ott az önkormányzat kötött szerződést, nem pedig a lakosság. Mi is 

megcsinálhatjuk, hogy mi kifizetjük a szolgáltatónak, és utána kérjük be a lakosságtól, de nincs 

olyan bevételünk, amiből ezt meg tudnánk előre finanszírozni. Tehát akkor a következő testületi 

ülésre meg kell szövegezni testületi határozatként a hulladékszállítási díjak elfogadását. Ha valaki 

megkérdezi, akkor áprilistól 25%-al nőnek a díjak, de egész évre kivetítve ez kisebb mértékű 

emelést jelent. Jövő évtől pedig még plusz 10%-kal emelkedik az ár.  

Nagy Péter: - Azért lett megkötve a Rumpolddal a szerződés ilyen hosszútávra, mert nincs más 

szolgáltató, akivel le lehetett volna szerződni. Úgy tudom hogy a mi szemetünket, már nem is ide 

hordják Esztergomba, hanem Bicskére. Az a kérdésem, hogy az a cég, amelyik ide szállítja 

Esztergomból a hulladékot - helyzeti előnyünkből adódóan esetlegesen nem lenne-e olcsóbb, mert 

ez nagyon drága. Ha már itt vannak a szomszédságunkban és a mi környezetünket is szennyezik 

valami kedvező feltételt biztosíthatnának.  

Gaál Lajos:- Az esztergomi szeméttelep néhány éven belül megtelik, lejár az engedélye. 

Gondolkodtam már rajta, hogy teszek az Eszköz Kft ellen egy bejelentést, mert amit ott művelnek a 

telepen minden csak nem szemétkezelés. Akkora felületen van nyitva a szeméttelep, ami a Rumpold 

idejében sohasem volt, a szél szanaszét hordja a hulladékokat. A Duna-Ipoly Nemzeti Park 

szomszédos a teleppel és az ő területükön a legnagyobb mértékű a nylon zacskók száma , a 

közútkezelő útja is szégyenletes állapotú miattuk. Telefonon történ érdeklődésemre elmondták, 

hogy gondjuk van az Eszköz Kft-vel, nem a szerződésnek megfelelően kezelik a hulladékok. Úgy 

tudom, terjeszkedni szeretnének felénk, betöltve azt a völgyet, ami a telep mellett van, de már 

szigorodtak a feltételek, remélhetőleg a szakhatóságok nem engedélyezik a bővítést. Annak 
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örülnénk a legjobban, ha néhány éven belül teljesen megszűnne a szeméttelep működése. A 

következő testületnek adhatnánk feladatul az újabb szerződés lejárta előtt, hogy nézzen körül a 

szolgáltatók között kedvezőbb díj elérése végett.  

Makovics Zoltán: - Táton és környékén az RWE-Umwelt szállítja a szemetet, esetlegesen majd 

őket is meg lehetne keresni. 

Gaál Lajos: - Az Orvosi lakás eladása ügyében, megtörtént a telekmegosztás némi nehézségek 

árán, de bekerült az építéshatósághoz. Az értékbecslő felmérte az épület állapotát, rövidesen 

megküldi részünkre a szakvéleményét. 

- Reznyik Sándorék pincéjébe a Temető utca Iskola utca sarkán beszakadt egy szennyvízakna, ezt 

megoldották valahogyan, de a pince beomlással nem csináltak semmit. Ez most omlik tovább 

pontosan a villanyoszlop mellett. Mivel a pinceveszély elhárítási alapot megszüntették, csak akkor 

tudunk rá pályázni, ha vis-maior helyzet alakul ki. Ugyanilyen helyzetünk van a Klastrom utca 13-

nál, erre a tulajdonos kérvényt fog benyújtani a későbbiek folyamán.  

A képviselő-testület alakszerű határozathozatal nélkül egyhangúlag elfogadja a két ülés közötti 

eseményekről szóló beszámolót. 

 

2./ Ródium Kft területátminősítési kérelme 

Gaál Lajos: A tegnapi rendkívüli Településfejlesztési bizottsági ülésen meghallgattuk Rudolf 

Róbert ügyvezetőt, akinek az volt a kérelme, hogy a művelési ágból már kivont területet vonjuk 

belterületbe. A magyar törvényi szabályozás szerint Kft nem lehet külterületi mezőgazdasági terület 

tulajdonosa, csak magánszemély. Az átminősítés ugyan megvan, de a Földhivatal csak akkor vezeti 

át a változást, ha megvalósul a projekt. A kft nem kíván beruházni ő csak lebonyolító. Belterületbe 

csatolás esetén viszont vállalná az önkormányzatra eső infrastrukturális beruházások költségét, és 

üzemeltetését. A Ródium nem tulajdonos, csak az ingatlan tulajdonosának nevében jár el. Február 

5-én vagy 6-án lesz ismét egy egyeztetés a Településfejlesztési és Pénzügyi bizottsággal, amire 

minden képviselőt tisztelettel várunk. A jogászunkkal egyeztettem az ügyben, hogyan tudnánk 

olyan megállapodást írni, hogy a belterületbe vonást követően a községet semmilyen módon ne 

terhelje az infrastruktúra kiépítése és fenntartása. Most az ingatlan tulajdonosával lehet egyezkedni, 

de mi van, ha a területet tovább értékesíti és 50-60 ingatlantulajdonos lesz? Tehát várom mindenki 

javaslatát az üggyel kapcsolatban a következő értekezletre. A jogászunkat is meghívjuk, hogy mit 

léphetünk az ügyben, hogy jogilag is le legyünk védve az ügyben.  

Nagy Péter:- A földhivatal csak olyan ütemben vonja ki a művelés alól a területet, ahogyan az 

építkezés megvalósul. Mivel ő cégeknek adná el a területeket, ezért szeretné belterületbe vonatni, 

mert ugye törvény szerint így csak magánszemély lehet földtulajdonos. A Ródium csak az 

infrastruktúrát biztosítaná, az épületeket és a kerítést minden cég maga építené.  

Bognárné:- A törvényben kétféle megoldás létezik, az egyik, amikor lakóterületté nyilvánítják az 

adott területet, a másik amikor például ipari szolgáltató területté. A lakóterületté nyilvánításkor 

azonnal kivonják a művelési ág alól, amint befizették a földvédelmi járulékot. Ipari szolgáltató 

terület esetén pedig, csak az építési engedély megléte után kell megfizetni a földvédelmi járulékot 

és vonják ki a művelési ágból.  

Nagy Péter: - a termőföld védelméről szóló törvény rendelkezik így, pontosan a termőföld védelme 

érdekében. Csak ugye az életben lévő szerződésünk szerint, amiben a 40 mFt-ra kaptunk ígéretet, az 

áll, hogy a terület átminősítését követően utalják át az összeget, ami lehet akár 30 év is mire a 

terület összes telke elkel és beépül. Ezt kellene valahogyan átvariálni.  

Javasolja, hogy kerüljön kidolgozásra egy új szerződés, megfelelő jogi garanciákkal ellátni, hogy a 

belterületbe vonás után a községgel szemben semmilyen követeléssel ne tudjanak élni a tulajdonos 

változások után. 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

1/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyetért azzal a javaslattal, hogy  



 4 

kerüljön kidolgozásra egy új szerződés, megfelelő jogi garanciákkal, hogy a belterületbe vonás után 

a községgel szemben semmilyen követeléssel ne tudjanak élni a tulajdonos. 

 
     Határidő: 2007. február 28. 

     Felelős: Gaál Lajos polgármester  

 

 

3./ Clock Hungary Bt előterjesztése 

Gaál Lajos:- Mivel a Bt képviselői nem érkeztek meg a napirendi pont később kerül 

megtárgyalásra. 

 

4./ Nemesi Istvánné nyugdíjazási kérelme 

Gaál Lajos: - ismerteti az idősek klubja vezetőjének kérelmét (mellékletként a jkv-hez  csatolva), a 

törvényességi oldalát a jegyzőnő megnézte, jogos a kérelme, emberileg maximálisan támogatom, 

hiszen élete javát a község időseiért áldozta, méltó legyen a búcsúztatása a tisztességesen 

végigdolgozott évek után. Testületi döntés most nem szükséges csak tájékoztató jelleggel 

számoltam be erről az eseményről. 

Bognárné: - a testületnek akkor lesz feladata, amikor ki kell írnia az intézményvetetői állásra a 

pályázatot, és el kell bírálnia.  

  

5./ Kovács Attila és Findt Brigitta módosított kérelme 

Gaál Lajos: - a módosított kérelem szerint, melyet előzetesen egyeztettek vele, a tulajdonukat 

képező 407-es hrsz-ú - régi pálinkafőző, területe 54 m
2
  - ingatlan helyett a 437 hrsz-ú ingatlanból, a 

mellékelt rajz szerint, 223 m
2
  - t cserélnének el, értékarányosan. Ezzel megoldódik a közterület 

rendezetlensége, mert a pálinkafőző már romos, nem felújítható, a környéken, éppen a 

rendezetlenség miatt illegálisan szemetet raknak le.  A közvetlen szomszédos ingatlanok bejárása 

biztosított, a közművek továbbvitelét (víz ,villany)  ingatlanukra saját költségen vállalják. Azzal, 

hogy a terület lakottá válik, biztosítható hosszabb távra a rendezett környezet.  

Hertlik Mihály: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és egyet ért a cserével. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

2/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete helyt ad Kovács Attila és Findt Brigitta kérelmének 

és a kérelmezők tulajdonát képező  kesztölci 407-es hrsz.-ú, 54 m
2
 területű ingatlant 

elcseréli  

az Önkormányzat tulajdonát képező kesztölci 437-es hrsz.-ú ingatlanból 223 m
2
- rel, 

mely területek cseréje értékarányos. 

Az Önkormányzat tulajdonát képező csereterület természetbeni fekvése  

a mellékelt megosztási tervezet szerinti.   

 
     Határidő: 2007. június 30. 

     Felelős: Gaál Lajos polgármester  

 

 

6./  Petrezselyem Zoltán és  Bagyura Mária területvásárlási kérelme 

Gaál Lajos: - Ismerteti a kérelmet (mellékletként a jkv-hez  csatolva) A templomhoz vezető út 

melletti kis területről van szó, melyről már volt szó, hogy egy kis pihenőparknak kellene kialakítani 

egy-két paddal. Közterületről lévén szó, hallgassuk meg a Településfejlesztési bizottság álláspontját 

is. 
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Nagy Péter:- A közterületeinkről azt az álláspontot alakítottuk ki, hogy csak akkor adjuk el, ha 

nagyon nem kell.  

Hertlik Mihály: - a Pénzügyi Bizottság sem javasolja értékesíteni a közterületet. 

 

 A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

3/2007.(I.24.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

Petrezselyem Zoltán és Bagyura Mária ingatlanvásárlási kérelmét elutasítja. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

7./ Dr.Boncza Ibolya ingatlanvásárlási kérelme – tájékoztató jelleggel 

Gaál Lajos:- ismerteti a kérelmet, az 1051. hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan. A Területfejlesztési 

Bizottságnak javaslattételre át lett adva. 

 

8./ Egyebek 

a.) Dr.Kmety Sándor fogorvos kérelme 

Gaál Lajos:- Kmety Sándor praktizáló fogorvos megkereste már az előző testületet is azzal a 

kérelmével, hogy ha a testület biztosít a számára helyiséget, ő felszereli 2 fogorvosi székkel és 

röntgennel a rendelőt, és vállalja a kesztölci betegek ellátását. 

Dr.Kmety Sándor:- az egészségügy átalakítása miatt elég kilátástalan, hogy az úgynevezett SZTK 

rendelést az állam finanszírozni fogja, ez a közeli jövőben meg fog szűnni, és mivel én kesztölci 

ingatlantulajdonos lettem, és a közeljövőben szeretnék ide is költözni Szolnokról, felmerült 

bennem, hogy az igényeknek megfelelően heti 2-3 alkalommal lehetőséget nyújthatnék fogorvosi 

szolgáltatás igénybevételére, mivel a községben jelenleg erre nincs lehetőség. Az üzemeltetést 

tudnám vállalni a már meglévő nagy értékű berendezéseimmel. 

Mihovné:- A MEP-pel ezek szerint egyáltalán nem is akar szerződést kötni? 

Dr.Kmety:- Mi szeretnénk, de jelenleg a szerződések felszámolása, megszüntetése folyik, felére 

csökkentették az állami finanszírozást. 

Mihovné:- a gyermekfogászati ellátást, fogszabályozást vállalná? 

Dr.Kmety:- természetesen foglalkozunk gyermekfogászattal, implantációval, és kivehető 

fogszabályzókkal, de vannak kollégák, akik bejárnak a rendelőnkbe és ott helyezik fel a 

betegeiknek a ragasztott fogszabályzót. 

Mihovné:- szerintem mindenféleképpen érdemes a MEP-pel valamiféle szerződést kötni, mivel a 

fogorvosi ellátás a jelenlegi szabályozás szerint 18 éves korig és az időseknek ingyenes, akik 

jelenleg Dorogon tudják igénybe venni a fogászatot, még ha oly csekély is a támogatott 

beavatkozások köre, mégiscsak valamiféle könnyebbség a családoknak, hogy nem kell fizetniük. 

Dr.Kmety:- volt nekem állami finanszírozású rendelésem, de sajnos fel kellett számolni, mert 

annyira alul finanszírozott volt, nem akartam én most a testületet hitegetni, de nem látok rá reális 

esélyt, hogy SZTK rendelést is elvállaljak. 

Mihovné:- a szájsebészeti beavatkozásokra visszatérve, a hétvégi ügyeletet el tudna látni, mivel ha 

ilyen jellegű problémája támad az embernek jelenleg Tatabányán v. Budapesten tudják ellátni. 

Dr.Kmety: - Mivel az ügyelethez állandó 24 órát itt kellene tartózkodni szombat vasárnap, így 

sajnos ezt nem tudom vállalni. 

Makovics Zoltán:- Ön, ha jól értettem azt kéri tőlünk, hogy mi alakítsunk ki egy épületrészt az ön 

igényeinek megfelelően, tartsuk fenn, és ön működteti a saját vállalkozásának haszonszerzésére? 

Dr.Kmety:- Ha beruház valaki 20M forintot, akkor ennek a munkaidejét  vizsgáljuk. X éven 

keresztül kell előteremteni. Ennek a megtérülési ideje  hosszú. 



 6 

Befektetés –nyereség aránya jelen esetben kb. 0 szaldós. A 20 M forint visszatérülési ideje tiszta 

nyereséggel számolva kb: 20 év.  

Nem nyerészkedési célú beruházás lesz. Jól érzi magát a községben. Szeretne a községben 

megtelepedni.  Emberi oldalról világítja meg. Akkor is jól érzi magát Kesztölcön, ha nem nyit 

rendelőt. Szeretné összekötni a kellemeset a hasznossal. A község lehetőségeit kapcsoljuk össze a 

fogorvos ajánlatával. 

 Mihovné:- a mi esetünkben akkor lenne szerencsés ez az együttműködés, ha területi ellátási 

kötelezettséget vállalna. Mert ha, Dorogon marad a területi ellátási kötelezettség, akkor önnél a 

legkisebbektől a legidősebbekig, mindenki csak térítés ellenében mehetne fogorvoshoz. Az 

egészségnevelést az óvodában kezdjük, aminek része az évi kétszeri szűrővizsgálat, ami ugye 

mégiscsak ingyenes az általános iskolásoknak is 18 éves korig. Kesztölcnek az az érdeke, hogy már 

ilyen kicsi korban egészségtudatosan legyenek nevelve, és kevesebb legyen a hiányos, hibás 

fogazatú lakónk.  

Dr.Kmety:- Én nem zárkóztam el a területi ellátási kötelezettség elől, csak azt mondtam, hogy 

kevés reális esélyt látok arra, hogy most, amikor az állam leépít, új szerződést kötne bárkivel is. 

Nem zárom ki, hogy megpróbáljuk megpályázni a területi ellátást.  

Makovics Zoltán: Szép az eszme, de ilyen alapon bárki kérhet tőlünk vállalkozáshoz termet, 

segítséget, lehetőséget. Ez nem közgyógyellátáson alapul. 

Dr.Kmety:- Amennyiben nem jön össze, nincs probléma. Ha vállalkozás szempontjából nézzük, 

akkor gazdasági szempontok alapján inkább Esztergomban fog kezdeni. 

Makovics Zoltán: A fenntartás is legyen a mi kötelességünk. 

Dr.Kmety:- fenntartás csak az épületre, ingatlanra vonatkozik. Állagmegőrzésre.  

Makovics Zoltán: Bérlet ingatlannál a bérlő bérleti díjából vissza lehet forgatni. 

Mihovné: Mit tud nekünk ajánlani, Milyen kedvezményeket tud biztosítani? 

Dr.Kmety:- Nem budapesti árakat kell megállapítani. Az önkormányzat pályázati forrásból 

finanszírozhatja  a fogászati ellátást. 

Bernáth Zsuzsa:  Mennyire hosszú távra gondol? Mi van akkor, ha egy év múlva rájön, hogy ez 

nem rentábilis. 

Dr.Kmety:- két kesztölci ingatlant vásárolt, itt szeretne letelepedni. Ez a választ magába hordozza. 

Mihovné: Ha további kérdések merülnének fel, hova forduljunk.  

Dr.Kmety:- állok elébe. 

Gaál Lajos: Érdemes lenne azon gondolkodni, milyen formában lehetne ezt működtetni.  

A testület átbeszéli, megrágja a kérdést, és a döntéséről értesíti. Megköszöni a tájékoztatást. 

 

b) Szakmár László felajánlása 

Gaál Lajos:-Köszöntöm a helyi vállalkozót, Szakmár Lászlót, aki évek óta első számú támogatója 

az iskolai alapítványnak. Felmerült a kérdés, miért nincs Falunap. Egy 3 napos rendezvény ~ 500 e. 

Ft. Szakmár Laci felvállalta a költségeket, csak a színpadot és a területet kérte cserébe. 

Vendégegyüttesek játszanának: Big jamp- 30Y, Sramly. 

A Sportöltözőben lévő WC-t rendbe kellene hozni, hogy rendezvény esetében használhatóak 

legyenek. A ToyToy  bérlés árát költsék erre.. Amennyiben más vállalkozó vállalja, átadja a 

következő évben a rendezés jogát.  

Kochnyák Sándor: - A WC-k ki vannak alakítva, csak be kellene fejezni a felújításukat. 

Szakmár László: - Rendszeresen vannak rendezvényeink nyaranta, csak kinőttük a helyünket. És 

szeretnék szélesebb kört megmozgatni. Szponzorok, segítők, összefogást erősíteni. Megmozgatni az 

embereket.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

4/2007.(I.24.) számú határozata 
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Kesztölc község Képviselő-testülete  

Elfogadja Szakmár László felajánlását az augusztus 20-i  

Falunapok megrendezésével kapcsolatosan . 

 

Határidő: 2007. augusztus 20. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

c) Plesinai ingatlantulajdonosok kérelme közvilágítással kapcsolatosan 

Gaál Lajos: A kérelmet megkapták a képviselők.  

Vöröskői István: A testület terveztesse meg az érintett terület közvilágítását. 

Hertlik Mihály:  A Pénzügyi Bizottság támogatja a javaslatot. 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

5/2007.(I.24.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

felhatalmazza a polgármestert, 

 hogy az ún. Plesinai útra készíttesse el a közvilágítási tervet. 

 

Határidő: 2007.július 1. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

d) Támogatási kérelmek 

Gaál Lajos: A 2007. évi költségvetést előkészítve dönteni kellene az idei támogatásokról. A 

következőket támogatta 2006-ban az Önkormányzat: 

 Vöröskereszt  80E Ft idén 200 e. Ft 

 Dorogi Bányász Nyugd.  – tavaly 20.000 Ft 

 Országos Mentőszolg 

 „Értelmes Életért” Alapítvány  sérült, vak gyermek és fiatal 

 Mozgássérültek Reg. Érdekképv. És SE 

 Leányvári JUDO SE  80E Ft 

 Lélekvirágok  10E Ft 

 Vöröskői István jelzése alapján idén: Ravatalozó belső felújítása; új hűtő 

beszerzése – költségvetésbe bevenni 

Nagy Péter:- el kellene gondolkozni azon, hogy hogyan álljuk oda a civil szervezetek elé, hogy 

valamiféle szempontrendszert alakítsunk ki a támogatás megítélésekor. 

Gaál Lajos: - az elmúlt éveknek megfelelően a Pü. Biz állítson fel egy keretet, amit támogatásokra 

kíván fordítani a 2007. évben. Tegyen javaslatot a támogatási szempontrendszer kialakítására a 

következő testületi ülés előttiig. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

6/2007.(I.24.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy állapítson meg a támogatásokra egy pénzügyi keretet, és 

dolgozzon ki egy támogatási szempontrendszert a támogatások megítélésére. 

 

Határidő: 2007. évi költségvetés 

Felelős: Hertlik Mihály 
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Vöröskői István: - Az Egyházközség megbízásából kérném, hogy a ravatalozóban lévő belső 

drapéria felújításához és egy új hűtő beszerzéséhez járuljon hozzá az önkormányzat, mint a temető 

üzemeltetője. Természetesen az egyházközség is anyagi hozzájárulását adja. 

Gaál Lajos:- Temetőbejárást tartottunk a falugondnokkal, áldatlan állapotokat hagynak a 

temetkezési cégek maguk után a temetések napján. Cégekkel egyeztetés átadás-átvételről. 

 

Makovics Zoltán: mint az ügyrendi bizottság jelenlévő tagja, figyelmezteti a képviselőket, hogy a 

képviselői és hozzátartozói vagyonnyilatkozat leadási határideje 2007. január 31. 

 

Gaál Lajos polgármester megköszöni a jelenlévő vendégeknek a részvételt az ülést berekeszti és 

zárt ülést rendel el. 

 

A zárt ülésen hozott határozatok kihírdetése: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

8/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

2007. március 1-től 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronikát választja meg 

Kesztölc község jegyzőjének. 

Alapilletménye:     230.000.- 

Vezetői pótlék:              23.000.- 

Felsőfokú végzettségért adható 10%:    23.000.- 

Összesen:     276.000.- 

Határidő: 2007. március 1-től 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

9/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

Gaál Lajos polgármestert személyes érintettség miatt 

a szavazásból kizárja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Tordáné Petrik Etelka alpolgármester 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

10/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

a Művelődési Ház szakfeladaton létrehoz egy főállású álláshelyet. 

Határidő: 2007. február 1-től 

Felelős: Gaál Lajos polgármeste 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

11/2007.(I.24.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

a Kincses József Általános Iskola részben önálló intézményben 

 megszüntet egy főállású álláshelyet. 

Határidő: 2007. február 1-től 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 
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k.m.f. 

 

 

Gaál Lajos s.k.      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika s.k. 

polgármester        m.b. jegyző 

 

 

 

 

 

 

Hitelesítő: 

 

 

Makovics Zoltán 


